

## 《单词百科:microcosm是什么意思?microcosm怎么发音?microcosm的解释和用法》

英语单词microcosm是什么意思?microcosm怎么读?microcosm怎么发音?简答网为您整理了microcosm的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### microcosm怎么读

microcosm的读音:[ ma kr k z m]

### microcosm的意思

1、n.微观世界;小宇宙;缩影;小规模地;

### microcosm的反义词

1、macrocosm n.宏观世界;(结构复杂的)整体;

## microcosm的双语例句

1、In many respects, Mahan's story is that of the Asian community in microcosm.

从许多方面来说，马汉的经历就是亚裔团体的经历的缩影。

2、This historical novel illustrates the breaking up of feudal society in microcosm.

这部历史小说是走向崩溃的封建社会的缩影。

3、The family is a microcosm of society.

家庭是社会的缩影。

4、Kitchell says the city was a microcosm of all American culture during the '60s...

基切尔说这个城市曾经是20世纪60年代整个美国文化的缩影。

5、Community is a microcosm of our community.

社区是社会的缩影。

6、NBA cultural globalization, the globalization of American culture is in fact a microcosm.

NBA文化的全球化其实正是美国文化全球化的一个缩影。

7、Microcosm . Subject explores imaginary world at the expense of the real one.

幻境术:受术者的精神进入一个的虚构世界,同时他的真身慢慢死去。

8、In theory, Congress is supposed to represent a microcosm of America.

从理论上讲,国会应该是美国的一个缩影。

9、A school is society in microcosm.

学校是社会的缩影。

10、Obviously, economic democracy is the combination of microcosm and macrocosm, of the theory and practice.

显然,经济民主是微观与宏观的结合,也是理论探索与实践过程的结合。

11、 This is only the military equipment department of Political Science and Law changes in a microcosm.

这只是军队政法部门装备器材变化的一个缩影.

12、 But it is a challenge worth pursuing because sports, in the end, is microcosm of life.

即便如此,这项挑战依然很值得去做,因为运动说到底也是生活中的一小部分.

13、 In microcosm, my school is proof of just how global.

从小的方面来说,我所在学校就是教育全球化的一个例证.

14、 This small island contain the whole of nature in microcosm.

这个小岛包含著小而完整的自然界.

15、 Each day is a microcosm of all life.

一天是一生的缩影.

16、 Olympic a microcosm of life.

奥运是人生的缩影.

17、 The developments in this town represent in microcosm what is happening in the country as a whole.

这座城镇的发展以小见大,体现了整个国家的发展。

18、 This small island contains the whole of nature in microcosm.

这个小岛包含着小而完整的自然界.

以上是简答网为您整理的microcosm怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/microcosm>